
Geacht College van B & W,


Via buurtbewoners hebben wij begrepen dat er middels een horeca-nota gesproken wordt over 
ons stukje Voorstraat Noord. Tussen de Nieuwbrug en Steegoversloot.


Nu moet u weten dat wij al enige jaren in gesprek zijn met diverse partijen vanuit de gemeente om 
ons stukje meer elan te geven.Want ondanks dat wij natuurlijk onze straat nu al geweldig vinden 
om op te wonen zijn er natuurlijk altijd wensen. In samenwerking met de winkeliersvereniging 
Voorstraat Noord, Reineke de Vries, Chris Hogerwaard, Jelger de Haas en bewoners hebben wij 
meerdere bijeenkomsten gehad om te kijken wat onze wensen waren en hoe die ingepast konden 
worden in het bestaande straatbeeld. Onze laatste meeting werd gehouden in Cafe T Avontuur 
waar de bewoners middels een brief uitgenodigd waren om het plan zoals Jelger de Haas 
bedacht had te bekijken en daar waar nodig nog aan te passen. Op die avond is er volgens ons 
een mooi poldervoorstel uit gerold. En werd er door de gemeente beloofd dat het snel in werking 
gezet zou kunnen worden. 


Helaas zien wij nog helemaal niets terug van het plan, behalve 1 extra fietsenstalling.


Onze vraag is dan ook of maar eigenlijk wanneer ons stukje straat het nieuwe gezicht mag 
verwachten?


Voor ons was het fijn om gehoord te worden, het geeft een goed gevoel om mee te mogen 
denken in de herinrichting van onze buitenruimten. Met dit plan worden diverse wensen voor ons 
ingewilligd zoals, het verminderen van te hard rijden, meer groen, meer fietsenstalplaatsen,  een 
laad/losplek, betere overgang van het wandelgebied naar onze straat en betere 
terrasmogelijkheden voor onze horeca, nu moet bijvoorbeeld Cafe de Tijd met dienbladen de 
straat oversteken. Eigenlijk willen de betrokken partijen dat de gehele Voorstraat Noord in dit plan 
meegenomen zal worden want wie wil er nou niet meer groen en minder hard rijden in zijn straat.


Kortom laten wij snel de schouders eronder zetten en aan de slag gaan, en als het even kan nog 
dit jaar want zoals jullie vast weten hebben wij op dit moment een prima kwalitatieve hoog 
staande mix van wonen, winkelen en horeca maar naar de toekomst toe willen wij niet “ten 
ondergaan” aan dit succes en is het echt nodig om alle plannen die met Jelger de haas besproken 
zijn in werking te zetten, steeds meer bezoekers van uit Dordrecht en omstreken weten ons te 
vinden en dat vergt met vooruitziende blik te werken zodat alles in goede harmonie blijft.
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